
Årsmelding Vigden- og Elgvadsfoss Fjellstyre 2010 
 
Styre har i 2010 bestått av: 
 - Vegard Vigdenes(leder) SV 
 - Edvin Rein(nestleder) SP 
 - Torstein Moen(kasserer) AP 
 - Torild Storflor SP 
 - Arve Okkenhaug H 
 
Styre hadde 6 styremøter i 2010. 
 
Her er punktvis våre aktiviteter oppsummert: 
 
- Vi er godt i gang med bygginga av hengebru på Elgvadet. Brua ble vedtatt oppsatt i 1951! 
Vi har fått støtte fra: Fylkesmanne i Nord Trøndelag, Torleif Moen maskin og 4H. 
Vi ønsker i samarbeid med 4H å opprette en naturmøteplass i tilknytning til brua. 
Brua står forhåpentligvis ferdig i løpet av 2011. Se bilde. 
 

 



- Besøkskonkurransen for Fjellstyrehyttene er avsluttet og gavekortene ved MX-sport Stjørdal ble trukket. 
Vinnerne ble Stian Flobergseter(2000,-) og Kjell Beitland(1000,-). Fjellstyret takker MX-sport og Stjørdals nytt 
for det økonomiske bidraget til konkurransen. 
  
- Edmund Morseth er ny revisor for Fjellstyret. 
 
- Leif Gunnar og Knut sørget for oppkjørt spor inn til Vigdevatnet jevnlig sist vinter. Fjellstyret roser innsatsen. 
 
- Fjellstyret har sendt brev til kommunen med forespørsel om økt lokal forvaltning av Øvre Forra naturreservat. 
 
- Leder deltok på ledermøte i regi av Nord Trøndelag fjellstyresamband i april og årsmøte i NFS på Oppdal i juni. 
 
- Det ble lagt torvtak på gapahuken på Vigdevatnet. 
 
- På nyhytta på Vigdevatnet har det blitt kjøpt inn nytt vaskefat/batterikasse, puter og ny ytterdør. 
  
- Alle Fjellstyrene hadde felles årsmøte på Hegramo cafe 18.03.10. 
 
- Isfiskekonkurranse ble vell gjennomført 20.03.10. Ca 40 stk deltok. 
 
- Scooterklubben har fått 7000,- i godtgjørelse for vegarbeid, løypekjøring og parkeringsavgift for 2009 og 2010. 
 
- På Buvollen er det kjøpt propan og kokeplate. I tillegg er det kjøpt nye plater i ovnen. 
 
- Fjellstyret mottok 8 fløtingsvideoer fra Jon Ole Fossbakk. Fjellstyret ga en video til Knut Fossbakk, Leif Gunnar 
Østerås og Stian Flobergseter som en liten takk for dugnadsarbeid i 2009. En video går (om de ikke har) til 
Forradal skole. De resterende 4 videoer oppbevares av fjellstyret. 
 
- Fjellstyret støttet Forra IL med kr. 2000,- til ballbinge. Prosjektet ble utsatt til 2011. 
 
- Fjellstyret støttet Øverbygden søndagsskole med kr. 1500,- til projektor. 
 
- Fjellstyret deltok bygdadagen 21.08.10. Vi arrangerte skytekonkurranse med luftgevær. Overlegen vinner ble 
Odil Sætertrø. 
 
- Fjellstyret deltok på dugnader 10-11.05.10. i Skogtun 
 
- Fjellstyret arrangerte i samarbeid med SJFF og Stjørdal kommune et predatorseminar 3 og 4 desember. Møte 
ble avholdt på Ljosheim og var gratis. Ca 100 stk deltok.  
 
- Det ble i år felt 16 elger på allmenningen. Dette er en rekordstor avskyting. Kvoten var på 16 dyr, men det 
kunne imidlertid skytes 18 dyr da 2 av kalvene som ble skutt var under 40kg. 
 
- Aunvollen er i ferd med å bli ryddet for skog. Kjell Beitland har hittil gjort et grundig og godt arbeid. Kvister og 
stubber vil bli fjernet til sommeren. 
 
- Beitesesongen 2010 var av de bedre og det rapporteres om svært rolige dyr. Tapet var på 2 geiter og 7 lam.   
- Fjellstyret er initiativtaker til kronerullinga for Kjentmann Stjørdal(se: www.kjentmann.no )som pågår. 
Responsen er stor. Målet er å få fullfinansiert det resterende kartmaterialet.  
 
- Dugnadsgjengen som jobber med stien inn til Vigdevatnet gjør stadig en god jobb. 
 
- Fjellstyret, Statskog og Meraker brug hadde møte om vegen inn til Risvola(Vigdevegen). 
Alle ønsker at vegstandarden skal heves. Det jobbes med å etablere en vegforening der interessenter i vegen 
inviteres til å bli med. Statskog og Meraker brug ønsker ikke å opprettholde ordninga om at bygdefolket får 
kjøre gratis lenger. Fjellstyret har akseptert kravet under forutsetting av at alle bompenger brukes på vegen og 
at standarden heves.  

http://www.kjentmann.no/


 
- Leder var 2 dager i Oslo og deltok i et forhandlingsutvalg i Norsk Fjellstyresamband(NFS) Utvalget besto av 
daglig leder i NFS, styreleder i NFS og som nevnt undertegnede. Vi hadde møter med 
Miljøverndepartementet(MD), Landbruksdepartementet(LMD), Statens naturoppsyn(SNO) og Direktoratet for 
naturforvaltning. Tema for møtet var forutsigbarhet og rolleavklaring mellom SNO og Fjellstyrene i forbindelse 
med oppsyn. Fjellstyrets oppfattning er at SNO i en økende grad tar oppgaver som historisk har ligget hos 
Fjellstyrene. LMD og MD ønsker nå å få løst dette problemet.  
 
- 18. juni ble det avholdt dugnad på Vigdevegen samt på parkeringsplassen ved Risvola. Mange hadde møtt opp 
tross elendig vær. Hullene i vegen ble fylt, det ble ryddet skog ved parkeringsplassen, ved til gapahuken ble 
lagd og gjerdet rundt parkeringsplassen ble reparert. Fjellstyret spanderte grillmat og drikke på de som deltok.   
 
- Fjellstyret gav økonomisk støtte til støttegruppa for Skogtun. De ønsker å gå til innkjøp av lys og lydanlegg til 
Skogtun forsamlingshus. For ikke å gå utover rammene på kr. 5000,- til allmennyttige formål ble fjellstyrets 
støtte begrenset til kr. 1500,-. Lag og foreninger oppfordres til å søke igjen i 2011. 
 
- Det har blitt gjort enkelte oppjusteringer på grillplassen på Elgvadet. Bla nytt gjerde. 
 
- SJFF utførte etter oppdrag fra fjellstyrene lirypetakst etter samme linjer som tidligere år. Det ble taksert 89 km 
og observert 176 ryper. Dagskvoten ble bestemt til 2 fugler med en sesongkvote på 4 fugler. All jakt på fugl ble 
stoppet fra 1. oktober. Det ble ingen endringer i jaktkortpriser for småvilt i 2010. Søknadsmengden var noe på 
samme nivå som i fjor. 
 
- Fjellstyret har satt i gang en omfattende fisking i Ulstadtjernene. Målet er å få snittstørrelsen opp på et langt 
høyere nivå enn i dag. I tillegg har vi tenkt å lage en gytesperre i bekken som renner ut av det nedre vatnet. Vi 
oppfordrer folk til å ta turen dit og fiske med garnene som henger i uuthuset(7 stk). Båten ligger åpen.    
 
- De brugsberettigede i bygda jobber med å få virkesrett på allmenningen. 
 
- Fjellstyret vil gå til innkjøp av hundebur ved hyttene på Vigdevatnet, i Funnsjødalen og på Sillermoen. Vi sliter 
fortsatt med at folk tar hundene opp i sofa og senger.  
 
- Fjellstyret har anskaffet seg en flyttbar harddisk for oppbevaring av digitale dokumenter. Det jobbes også med 
å få en base hos Fjellstyresambandet der vi kan sikkerhetslagre dokumenter. 
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